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گروه ســینما و تلویزیون - این 
روزهــا ماراتــن ســریال های رمضانی 
تلویزیون برقرار اســت؛ ســاعت به 19 
می رســد شــبکه 5 سیما ســریال "پدر 
پسری" محمدرضا حاجی غلامی را روی 
آنتن می برد، شــاید یکــی از نقاط عطف 
این سریال در تنظیم مناسب کنداکتورش 
باشد که در ســنوات قبل، به دلیل پخش 
ساعت 23، باعث می شــد سریال کمتر 
دیده شــود و حالا این زمان، دومین نوبت 
پخش سریال "پدر پسری" است. سریالی 
که داستا ن ها و روایت های اپیزودیکش تا 
به امروز نتوانســته مخاطب را به خودش 
جذب کند. در صورتی که ســریال های 
اپیــزودی جزو پربیننده هــای تلویزیون 
محسوب می شوند، همان طور که سریال 
"سرگذشــت" این نوید را به تلویزیون 
داد که به ســمت کار اپیزودی برود موفق 
می شود. اما به تعبیر منتقدین و کارشناسان، 
حساب شده و با تأمل؛ همان اعتقادی که 
مهران رجبی بازیگر سریال "پدر پسری" 

دارد. 
سریالی که از کتاب "آخرین نشان 
مردی" به قلم مهرداد صدقی اقتباس کرده 
و با زبان طنز به سراغ روایت های خانوادگی 
رفته است. سریالی که تصویربرداری اش 
ادامــه دارد و بــا رعایــت پروتکل های 
بهداشــتی قسمت های 24 به بعد را برای 
پخش در روزهای پایانی رمضان و حتی 
بعد از ماه مبارک،  آماده می کنند. داســتان 
درباره آدمی اســت که بازنشســته شده 
)عزت الله مهرآوران( و برای اوقات فراغت 
خود دنبال مشغولیت است. تلویزیون روی 
اپیزودسازی سرمایه گذاری مجدد کرده اما 
هنوز این توفیق نصیبِ سریالی همچون 
"پدرپســری" نشده اســت و نتوانسته 
مخاطب را با روایت های درگیر کند. هم 
از حیث رمضانی بودن ســریال مناسبی 
برای این ایام نیســت و هم از حیث طنز و 
حرف های گفتنی خانوادگی و اجتماعی 
نتوانســته طعنه به سریال های خوش فرم 

فانتزی همچون "همسران" بزند. 

یکی از نکاتی که کارگردان سریال 
پیــش از شــروع مطرح کــرد طنزی که 
موقعیت ساز، ســرگرم کننده و نشاط آور 
اســت اما هیچ کدام از این المان ها هنوز 
در جریان پخش به چشم نمی خورد. البته 
که خانوادگی بودن و ارتباط پدر و پسر و 
همسر و بقیه موارد را به نمایش درمی آورد 
و سعی در نمایشی خانوادگی دارد اما هنوز 

به توفیقی در این راستا نرسیده است.
برخی از ســریال ها بعــد از چند 
قسمت توانسته اند با مخاطب ارتباطشان 
را عمیق تر کنند حتی کارگردان ســریال 
هم تأکید کرده است که باید چند قسمت 
بگذرد تا مخاطب با سریال "پدر پسری" 
ارتباط برقرار کند و شاید این روند آرام آرام 
ایجاد شــود. او اعتقاد دارد که باید با صبر 
بیشــتری کارهای طنز را نگاه کنند؛ طنز، 
هم در سینما و هم در تلویزیون پرطرفدار 
است.  تا اینجای کار، طنز نتوانسته مخاطب 
را گرفتــارِ دیگر حرف های نویســنده و 
کارگردان ســریال کند. شاید آماده نشدن 
ســریال ها به دلیل کرونا، این بار به تولید 
عجله ای سریال "پدر پسری" و نداشتنِ 
مجموعه ای موفق در آنتن شبکه 5 سیما، 
ختم شده اســت. از طرفی به پیکره خود 
ایــن مجموعه تلویزیونی هم لطمه زده و 

نتوانسته اند آن طور که باید و شاید مفهوم 
و نظر و منطق سریالی شان را به رخ بکشند.  
به ایــن بهانه و نقدهــای موجود 
نسبت به ســریال با مهران رجبی بازیگر 
قدیمی ســینما و تلویزیون و دایی سریال 
"پدر پســری" گفت وگویی انجام شده 
که مشــروح آن در ادامه می خوانید:مهران 
رجبی که کاراکتر دایی مجرد را در سریال 
رمضانی شبکه 5 سیما بازی می کند گفت: 
کار "پدر پســری" فانتزی است و وقت 
بیننــده را زیاد نمی گیرد، چه خوب و چه 
بد قبل افطار که همه می خواهند لحظات 
معنوی افطار را درک کنند و دور این سفره 
بنشینند،  سریال تمام می شود. البته ساعت 
23 هم برای بینندگانی که نتوانسته اند در آن 
ساعت، سریال ما را به نظاره بنشینند قابل 
رؤیت است. این روزها در شهرک گلستان 
انتهای اتوبان همت قسمت های 26 به بعد 
را فیلمبــرداری می کنیــم. پروتکل های 
بهداشتی به خوبی اجرا می شود و حتی در 
گریم برای همه بازیگران لوازم گریم مجزا 
وجود دارد تا اتفاقی نیفتد. هر سه قسمت 
این سریال 40 قسمتی یک اپیزود و داستان 

مجزایی دارد. 
تلویزیون  ســریال های  چرا 

رمضانی نیستند؟

وی در پاسخ به این سؤال که منتقدین 
اعتقاد دارند که سریال های امسال رمضانی 
نیست، تصریح کرد: به نظرمن 50 درصد 
سریال ها رمضانی نبودند و تنها چند اثر در 
تلویزیون ساخته شدند که مخاطب چه از 
سفره و روزه داری شخصیت های داستان 
ســریال با این ماه مبارک همذات پنداری 
مســتقیم داشــتند. شــاید یکی از آن ها 
ســریال "زیرزمین" باشد که خودم در آن 
نقش آفرینی کــردم. اگر متن های خوبی 
بنویسند که متناسب با ماه مبارک رمضان 
باشد و جایی هم سفره های معنوی سحر و 
افطار را نشان دهد خوب از آب درمی آید. 
واقعــاً اگر هم نباشــد خیلی نقص نباید 
ببینیم؛ موضوع جذابیت و کیفیت داشتن 

سریال ها است. 
وقتی سریال خوب و جذاب باشد 
در رمضان پخش شود مخاطب خودش 
را دارد اما مشــکل آنجاست که سریال ها 
گاهی این جذابیت ها را ندارند. من اعتقاد 
دارم ما در ماه رمضان بیشتر به سریال های 
طنز و شاد نیاز داریم که مردم ترغیبشان به 

رسیدن ماه رمضان چند برابر شود. 
بازی متفاوت پژمان جمشیدی

رجبی با اشــاره به اینکه ســریال 
"زیرخاکی" را می بینــم، تأکید کرد: این 

شب ها ســریال "زیرخاکی" را می بینم و 
بازی پژمان جمشیدی را با تمام کارهایش 
متفاوت می بینم. فرم گریم و لباس ها دهه 
50 را به خوبی تداعی می کند و خوب هم 

از آب درآمده است. 
کسی "پدر پســری" را ببیند 

کانال تلویزیون را عوض نمی کند
ایــن بازیگــر قدیمــی ســینما و 
تلویزیون درباره انتقادها به ســریال "پدر 
پسری"،  گفت: سریال همین طور نوشته 
و فیلمبــرداری می شــود و جلو می رود. 
قســمت 28 به تازگی نوشــته می شود. 
)خنــده( می دانم به نویســنده گفته اند 
مهران رجبی اش را بیشــتر کــن! خبر از 
بازتاب ها ندارم اما انتظار هم ندارم بهترین 
فیلم امســال باشــد. وقتی با عجله تولید 
می شود به پیکره کارها لطمه وارد می شود. 
من اعتقاد دارم داستان کمی ضعیف است، 
زیرا زمان برای بازنویســی و فکر کردن و 
تأمل کم بوده اســت؛ دوست داشتم بهتر 
از این می شــد اما کســی هم ببیند کانال 
تلویزیون را عــوض نمی کند و همان جا 
نگــه می دارد چون دغدغه مند اســت اما 
زمان کم و تولیــد عجله ای از آن کیفیت 

مطلوب کاسته است. 
دیالوگ هــای اغراق شــده و 

حرص و جوش های پشت صحنه
وی در خصــوص دیالوگ هــای 
اغراق شده و حرص و جوش های پشت 
صحنه، خاطرنشــان کرد: برخی بازی ها 
اغراق شــده اســت و بازی هــا کنار هم 
نمی نشیند. هرکدام از بازیگران به گونه ای 
کار و هنرشــان را ارائــه می دهند و این 
خلاف رأی خردمندان در مجموعه است. 
مجموعه زمانی جمع می شــود همه چیز 
کنار هم باشند و این انتقاد خودم در پشت 
صحنه و سر صحنه است و کمی حرص 
می خورم که برای اینکه بیشتر دیده شویم 
اغراق شده دیالوگ نگوییم. اینکه نقایص 

کارمان را ندانیم خیلی بد است. 
وقتی تندتند نوشته می شود 
نبایــد انتظار کار خوبی داشــته 

باشیم
رجبی با اشــاره به مصــداق بارز 
"همســران" در بین کارهای اپیزودیک 
فانتزی، افزود: این دســت کارها نیازمند 
تأمل بیشتری است و حتماً در آن صورت 
بهتر می شــود. سریال "همســران" فرم 
فانتزی بود و آنجا فردوس کاویانی و مهرانه 
مهین ترابــی و بازیگران صاحب نام دیگر 
مجموعه ای ماندگار را به یادگار گذاشتند. 
انگار زمان بیشتری برای نگارشش بود و 

عوامل هم خوب کنار هم نشســته بودند. 
طبیعتــاً باید بپذیریم اگر تند تند نوشــته 
شود و دقیقه 90 تصویب شود نباید انتظار 
کار خوبی داشته باشیم و سرانجام آن کار 
معمولی خواهد بود که گاهی اوقات هم به 
مدد هنر بازیگران و بداهه گویی هایی که 
اتفاق افتاده توفیقی پیدا کرده اند؛ اما متن ها 

پرُ از نقص و اشکال است.
سریال "زیرزمین" را دوست 

داشتم
او ســریال "زیرزمیــن" را یکی از 
کارهای مورد علاقه  رمضانی اش دانست و 
گفت: سریال "زیرزمین" را بیشتر دوست 
داشــتم و تصورم بر این است بازیگران 
خوبی کنار هم جمع بودند و داستان دلی 
و فضای مناســبتی داشت. با هوشمندی 
کارگردان و نویســنده کمی فلش بک به 
گذشته و آن خانه های قدیمی و سنتی که 
کنار هم می نشستند.وی با اشاره به شروع 
سریال "87 متر" تأکید کرد: سریال  "87 
متر" کیانــوش عیاری در دوران کرونایی 
تعطیل شــد و یکی دو روز است جلوی 
دوربین رفته و ان شــاءالله تا سه ماه دیگر 
تمام می شــود. ســریال نمایش خانگی 
"موچیــن" هم به پایان رســیده و آماده 

توزیع است.

گروه سینما و تلویزیون - تولید دوباره »عصر جدید« از روز یکشنبه 21 اردیبهشت 
با ضبط یک قسمت در هر روز از سر گرفته  شد و قرار است از عید فطر به پخش برسد.

احســان علیخانی در گفتگویی با علیرضا وهاب زاده مشــاور وزیر بهداشت، از 
شرایط جدید ضبط ادامه فصل دوم برنامه »عصر جدید« خبر داد که مرحله مقدماتی آن 
نوروز 99 از شبکه سه پخش شد. قسمت های ابتدایی این مسابقه استعدادیابی در بهمن 
ماه ضبط شــده بود و به دلیل کرونا چند قســمت بدون تماشاگر ضبط و باقی آن متوقف 
شد.علیخانی در این گفتگو که به صورت پخش زنده انجام شد خبر داد که از روز یکشنبه 
21 اردیبهشــت ماه ضبط فصل دوم »عصر جدید« را آغاز خواهد کرد.وی اعلام کرد که 
قرار است ضبط فصل جدید را بدون تماشاگر شروع کند و در هر روز یک قسمت ضبط 
خواهد شــد.علیخانی در این گفتگو خطاب به وهاب زاده به شــرایطی که سال گذشته 
ساخت عصر جدید را متوقف کرد، به تعطیلی برنامه اشاره کرد و گفت: من سال گذشته 
گفتگویی با آقای وهاب زاده داشــتم و دقایقی که گذشت احساس خطر کردم و فهمیدم 
ماجرا جدی اســت و اگر صحبت های من و وهاب زاده نبود ممکن بود من هم ســاخت 
برنامــه را مثل خیلی های دیگر ادامه مــی دادم. اما من بعد از صحبت با او و هماهنگی با 

شبکه، ضبط را متوقف کردم.
وی اضافه کرد: البته ما وحشتناک مشکل پیدا کردیم چون سه ماه کار تعطیل شد و 
همه برنامه ریزی ها به هم ریخت .مجری »عصر جدید« با اشــاره به اینکه در حال حاضر 
برنامه بدون تماشاگر ضبط می شود عنوان کرد: من نامه ای به ستاد مبارزه با کرونا زدیم و 
منتظریم ببینیم جواب ستاد چیست و از چه زمانی می توان برنامه را با تماشاگر ضبط کرد.

علیخانی در ادامه با نمکی وزیر بهداشت درباره وضعیت ویروس کرونا در کشور، 
شــرایط، تلاش های پزشــکی و کادر درمان گفتگو کرد و درباره پروتکل ها برای ضبط 
برنامه با حفظ فاصله اجتماعی پرســید.نمکی نیز عنــوان کرد: در حال حاضر برخی از 
مســاجد در شــهرهایی که وضعیت سفید است باز شده اســت و نماز جمعه در برخی 

شهرها برگزار می شود.
وزیر بهداشــت با اشاره به برنامه ریزی برای صحن ها و ورزشگاه ها تصریح کرد: 

درباره برنامه هایی مثل دورهمی در تلویزیون هم پروتکل ها را تنظیم می کنیم.
ســپس علیخانی در پایان این گفتگو اعلام کرد که ضبط برنامه با رعایت پروتکل 
بهداشــتی صورت گرفته و لوکیشن با همکاری شهرداری، سازمان آتش نشانی و مرکز 
بهداشــت صدا و ســیما ضدعفونی شده و قرار است از عید فطر هم پخش برنامه شروع 

شود.

گروه ســینما و تلویزیون - شــصت و پنجمین دوره جوایز »دیوید دوناتلو« به 
صــورت مجازی و با اعطای شــش جایزه از جمله بهترین فیلــم و کارگردانی به فیلم 

مافیایی »خائن« برگزار شد.
مراســم جوایز »دیوید دوناتلو« که آن را معادل جوایز ســینمایی اسکار در آمریکا 
می دانند، امسال به دلیل شیوع ویروس کرونا و شرایط قرنطینه در این کشور به صورت 
مجازی و از طریق شــبکه »Rai« برگزار شــد، برندگان شــاخه های مختلف از طریق 

ویدئویی پس از کسب جایزه به صحبت پرداختند. 
»پینوکیو« ساخته »متئو گارونه«، »اولین پادشاه« ساخته »ماتئو رُوِری«،  »مارتین ادن« 
به کارگردانی »پیترو مارســلو« و »پیرانا« از »کلودیو جیووانسی« دیگر نامزدهای شاخه 

بهترین فیلم بودند. 
فیلم »خائن« به کارگردانی »مارکو بلوچیو« که امســال نماینده ســینمای ایتالیا در 
شــاخه بهترین فیلم بینالمللی جوایز سینمایی اسکار بود علاوه بر کسب جایزه بهترین 
فیلم و کارگردانی این از دوره جوایز »دیوید دوناتلو«، در شاخههای بهترین بازیگر مرد 
)پیرفرانچسکو فاوینو(، بهترین بازیگر نقش مکمل مرد )لوئیجی لو کاسیکو( و بهترین 

تدوین نیز برنده شناخته شد. 
این فیلم سال گذشته و در جشنواره فیلم کن اولین نمایش جهانی خود را تجربه 

کرد و در سینماهای ایتالیا به فروش 5.3 میلیون دلاری دست یافت. 
»سرجو ماتارلا« رئیس جمهور ایتالیا نیز با ارسال پیامی به جوایز »دیوید دوناتلو«، 
با اعلام حمایت از صنعت ســینمای ایتالیا در زمان بحران کرونا، از شــرایط ویژه سینما 
در زمان این بحران جهانی و تلاش برای بازیابی و ساختن مجدد ایتالیا به کمک هنر و 

هنرمندان سخن گفت. 
در ســایر شاخه های این جوایز ســینمایی، جایزه بهترین بازیگر زن به »جازمین 
ترینکا« برای فیلم »اولین پادشاه« رسید و »والریا گولینو« هم برای فیلم »5 یک عدد فوق 
العاده اســت« برنده شــاخه بهترین نقش مکمل مرد شد. همچنین »سلفی« از »آگوستو 
فرنته« بهترین مســتند، »زمستان« ساخته »جولیو ماسترومارو« بهترین فیلم کوتاه و فیلم 
کره ای »انَگل« ساخته »بونگ جون هو« نیز بهترین فیلم خارجی این جوایز نام گرفت. 

حرص و جوشِ »مهران رجبی« در پشت صحنه »پدر پسری« 

تنظیم پروتکل وزارت بهداشت برای 
»دورهمی«

»خائن« برنده اسکار سینمای
 ایتالیا شد

گــروه ســینما و تلویزیــون -  
فیلمبرداری پروژه های مهمی مثل »آواتار« 

و »ارباب حلقه ها« در اولین روز بدون ثبت 
مورد جدید کرونا از سر گرفته شد.

طبق آمار جدید، به نظر می رســد با 
توجه به اینکه روز گذشته هیچ مورد جدید 
ابتلا به ویروس کرونا در نیوزیلند پیدا نشده، 
این کشور توانسته این ویروس همه گیر را 
مهار کند. در حال حاضر تعدادی از پروژه ها 
و تولیدات سینمایی و تلویزیونی کار خود 
را در این کشــور آغاز کرده اند. این موضوع 
به این معناســت که فیلم های سینمایی 
»آواتار 1« و »آواتــار 2« به کارگردانی 
جیمز کامرون و همینطور ســریال 

مورد انتظار »ارباب حلقه ها« می توانند خیلی 
زود تولیــد خود را ادامه دهند. در دنیایی که 
تعطیلی های مربوط به کرونا تولیدات فیلم و 
محصولات تلویزیونی را تعلیق کرده است، 
پروتکل های بهداشتی نیوزیلند این امکان را 
می دهد که با رعایت ضوابطی فیلمساز ها به 

تولیدات خود ادامه بدهند.
جیمز کامرون بــه همراه جان لاندو، 
کارگردان و تهیه کننده فیلم سینمایی »آواتار« 
پیش از آنکه تولید قســمت های جدید این 
فیلم در میانه ماه مارس متوقف شود در حال 
فعالیت روی دو قســمت از چهار قسمت 

تایید شــده این دنباله سینمایی بودند. البته 
گزارش شده بود تولید این فیلم در کالیفرنیا 
در خلق جلوه های ویژه هزینه بر فیلم ادامه 
داشته اســت. گفته می شود بودجه ساخت 
ایــن 4 دنباله در حدود یــک میلیارد دلار 

خواهد بود.
تاریخ اکران این فیلم ها به ترتیب 17 
دسامیر 2021، 22 دسامبر 2023، 19 دسامبر 
2025، و 17 دسامبر 2027 اعلام شده است. 
گفته می شود بخش ضبط تصاویر متحرک 
)موشــن کپچر( دو فیلــم ابتدایی به پایان 

رسیده است.

فیلمبرداری »آواتار« و »ارباب حلقه ها« از سر گرفته شد

وقتیرویکارهاتأملبیشتریشودسریال»همسران«ازآبدرمیآید

گروه سینما و تلویزیون -غلامرضا 
رمضانــی از آمــاده شــدن جدیدترین 

فیلمنامه بلند سینمایی خود خبر داد.
غلامرضــا رمضانــی نویســنده، 
تهیه کننــده و کارگردان ســینما درباره 
جدیدتریــن فعالیــت ســینمایی خود 
گفت: به تازگی نــگارش فیلمنامه ای با 
نام »نوه دختری« را به پایان رســاندم که 
پس از صــدور مجوز های لازم و جذب 
سرمایه، در زمانی مناسب ساخته خواهد 

شد.او افزود: این فیلمنامه متأثر از فضای 
کنونی و در ارتباط با فشار های بی وقفه و 
شرایط  ناخواسته ای که بر اثر شیوع کرونا 

گریبان گیر مردم شد، نگاشته شده است.
 این کارگردان با اشــاره به موضوع 
و قصه فیلم، بیان کرد: رابطه ســه انسان از 
سه نســل مختلف در قصه »نوه دختری« 
به تصویر کشــیده می شود؛ پدربزرگ و 
فرزنــد و نوه که در این بین نوه بیشــتر از 
همــه اهرم اصلی قصه را هدایت می کند.

وی عنوان کرد: با وجود همه سرکوب ها 
به علت تعهد اخلاقی و کاری و علاقه مان 
نسبت به دنیای کودک و نوجوان، باز هم 
قصه های ما رنگ و بوی نوجوانانه دارد. 

نویسنده این فیلمنامه خودم هستم 
و بــه احتمال قوی تهیه کنندگی آن را هم 

بر عهده بگیرم. 
اگر بتوانــم با کارگردان مورد نظرم 
بــه توافق برســم که هیــچ؛ در غیر این 
صورت خودم فیلم  را کارگردانی خواهم 

کرد.کارگردان »ضربــه فنی« در پایان در 
خصوص لوکیشــن های فیلم جدیدش 
گفت: تمــام اتفاقات قصــه در تهران و 
در یک فضــای قرنطینه خانوادگی اتفاق 

می افتد.

کارگردان»ضربهفنی«؛

فیلمنامه »نوه دختری« آماده ساخت شد

گروه ســینما و تلویزیون - سریال 
»بچه مهنــدس« به کارگردانی علی غفاری 
و تهیه کنندگی ســعید سعدی این شب ها 
به عنوان سریال ماه رمضان شبکه دو سیما 
در حال پخش اســت. با توجه به استقبال 
مــردم  در دو فصــل گذشــته حالا   فصل 
ســوم آن پخش می شــود. »بچه مهندس« 
در ســه فصل روایتگر ماجــرای زندگی 
جواد جوادی شخصیت اصلی قصه است 
کــه از دوران کودکی، نوجوانی و جوانی او 
روایت می شود. یونا تدین، مانی رحمانی  
بازیگران نقش جواد جــوادی را از دوران 
کودکــی  و نوجوانی بازی کردند. حالا در 
فصل ســوم »روزبه حصاری« ایفاگر نقش  
»جواد جوادی« اســت که کودکی اش را در 
یتیم خانه گذرانده و دوران نوجوانی پرفراز 
و نشیبی داشته که حالا در جدیدترین فصل 
این ســریال سعی دارد به عشقش برسد.از 
میان آثار تلویزیونی روزبه حصاری می توان 
به سریال هایی چون »ســلام آقای مدیر«، 
»یادآوری«، »تاریکی شب، روشنایی روز« و 
»بچه مهندس 3« و همچنین سریال اینترنتی 
»دومینو« اشــاره کرد. »بالاخره این زندگی 
مال کیه«، »برداشت آزاد«، »مرگ در میزند«، 
»پیتزا جهان«، »اون دختره که با روسری قرمز 
تو کوچه قدم میزنه خودش نیست«، »تقدیر 
بــازان«، »هام«، »اهالی هوا«، »مرثیه ای برای 
یک دختر«، »جمالزاده«، »ســرحدات لیر«، 
»جلاد ویولــون زن« و »نیمه تاریک ماه« از 
دیگر آثار او در صحنه  تئاتر هستند. به بهانه 
پخش سریال »بچه مهندس« گفتگویی با این 

هنرمند داشتیم که در ادامه می خوانید:
 خیلی از مخاطبان علاقه مند هستند 
بدانند شما کار خود را از چه سالی آغاز 
کردید؟ به نظر اینگونه نیست که ره صد 

ساله را یک شبه طی کرده باشید.
از سال 88 به صورت تجربی تئاتر را 
شروع کردم و بعد از آن آموزشگاه بازیگری 
رفتم و دوره های بازیگری را گذراندم. البته 
من قبل از اینکه وارد حیطه بازیگری شــوم 
در موســیقی فعالیت جدی داشتم، اما تمام 
اشتیاقم این بود ادامه مسیر در عرصه تئاتر، 

سینما وتلویزیون باشد.
یعنی موسیقی را رها کردید؟

رها نکــردم، اما وقت بیشــتری به 
نمایش اختصاص دادم. همواره تمرین های 
موســیقی با من بوده و دغدغه اش را دارم، 
اما به دلیل اینکه وقت بیشــتری در حیطه 
بازیگری گذاشــتم، فرصت ادامه فعالیت 

مستمر در این حوزه را نداشتم.
با چه کارگردانانــی در تئاتر کار 

کردید؟
برای شــروع با کارگردانان هم سن 
سال خودم کار کردم، هنوز هم این موضوع 
برای مــن ادامه دارد. اما افتخار همکاری با 
ســیما تیرانداز، پیام دهکردی و... را داشتم. 
امیدوارم روزی خودم در مقام کارگردان در 

تئاتر فعالیت داشته باشم.
آن سالی که شــما تئاتر را شروع 
کردید نســبت به امروز چه تفاوت هایی 

کرده است؟
امروز سالن گرفتن ساده تر از گذشته 
است در واقع به نوعی سانس فروشی است 
درصورتی کــه در دوره ای که ما شــروع 

کردیم و در سال های گذشته سالن گرفتن 
یکی از ســخت ترین کار ها بود.هر شــب 
از خوشــحالی اجرا در تئاتر شــهر بغض 
می کردم، چراکه تئاتر شهر برای من دست 
نیافتنی بود. اینکه الان ســالن ها زیاد شده 
نکته مثبتی اســت. اما نمی دانم برای خود 
تئاتر و به خصوص نسل جدید که سرمایه 
اصلی هستند خوب است یا نه. تعداد زیاد 
تئاتر ها که سعی می کنم بیشتر آن ها را ببینم 
تولید را بالا بــرده، اما آموختن را تضعیف 
کرده و کیفیت را تهدید می کند، در صورتی 
که در گذشــته گروه وقتی به اجرا می رسید 
تمام تلاش خود را می کرد که قدر تک تک 

لحظاتی که روی صحنه است را بداند.
الان شاید تئاتر کار کردن، به غلط در 
ذهن مردم اینگونه ایجاد شــده؛ همین که 
اعتماد به نفس حضور روی صحنه را داشته 
باشیم کفایت می کند و این یعنی ما بازیگر 
هستیم و تمام. امیدوارم شرایط خوب باشد 
تا ما هم با اطمینان و دل خوش کارکنیم. من 
به این دوره شلوغ خوش بین هستم چراکه 

استعداد های بیشتری کشف می شود.
کار تصویر را چطور شروع کردید؟

اولین کار حرفه ای من با افتخار سریال 
»یادآوری« حجت قاسم زاده اصل بود، حتما 
خدا خیلی دوستم داشت که این همکاری 
انجام شــد. در آن مقطع دستیار آقای قاسم 
زاده تســت گرفتند و من قبول شدم. البته 
این همکاری را در »تاریکی شب، روشنایی 
روز« هم داشــتم و می توانم زندگی ام را به 
دو قسمت قبل و بعد از آشنایی با آقای قاسم 

زاده اصل تقسیم کنم.
اکران نشدن فیلم ها چقدر به شما 
که کار های اول خود را در سینما تجربه 

می کنید، ضربه می زند؟
مهمترین ضربه، زخمی اســت که به 
روح و روان یک بازیگر می زند، شــاید این 

برای یک مدیر قابل اندازه گیری نیســت و 
ایراد هم محسوب نمی شود. به عنوان یک 
ویژگی شغلی، یک مدیر قرار نیست درک 
کند یک کار بنا به هر دلیلی اکران نمی شود، 
چه تاثیر مخربی برای بازیگر دارد. مثل این 
می ماند که یکی به شما بگوید دو سالی که 
ســربازی رفتی، هیچی؛ باید دوباره بروید! 
بنابرایــن من بعد از این فقط ســعی کردم 
ســکوت کنم و به کارخودم ادامه بدهم. ما 

خیلی راحت می گوییم فلان سکانس پخش 
نشود، اما یک لحظه فکر کنیم که آن سکانس 
اگر 5 دقیقه باشد، تجمیع پنج 60 ثانیه و هر 
60 ثانیه تجمیع هزاران لحظه اســت و یک 
بازیگر اگر این لحظات را زندگی کند، می 

میرد و زنده می شود.
 شما چهار سال کار نکردید؟

احساس می کردم در تئاتر بیشتر فعال 
باشم، اما در این مدت پیشنهاداتی داشتم البته 
سعی کردم بیشتر روی خودم متمرکز شوم. 
بعد از چهار ســال »تاریکی شب روشنایی 
روز« و سریال »سلام آقای مدیر« را داشتم.
البته من در سال 93 فیلم سینمایی »جردن« 
و »ماهور 95« را بازی کردم که متاسفانه فعلا 

اکران نشده است.

این شب ها شــاهد بازی شما در 
سریال »بچه مهندس« هستیم. فصل اول 

و دوم سریال را دیده اید؟
بلــه. من مخاطب این اثر بودم باید به 
آقای سعدی، غفاری، وارسته تبریک گفت 
کــه دو فصل پرمخاطب و محبوب را برای 
مخاطبــان عزیز تلویزیون رقم زدند. به هر 
حال در دوره ای هســتیم که کار تلویزیون 
به واسطه رسانه های جمعی گوناگون کمی 

متفاوت شده ولی با همه این تفاوت ها هنوز 
مخاطب اصلی تلویزیون مردم هستند و من 
هــم کارم را فقط برای مردم انجام می دهم. 
فیلمنامه را که به من ارائه دادند به قلم آقای 
وارسته قصه جذابی بود و این سیر قصه برای 
من که در این سن وسال طی می کنم، حائز 
اهمیت است.شناخت دیرینه ای به کار های 
آقای غفاری داشــتم و این بر همکاری من 
تاثیر بسیاری داشت و کار کردن برای اولین 

بار با آقای سعدی قصه حائز اهمیت بود.
برای نقش جواد جوادی فراخوان 
داده شــد، درباره این موضوع توضیح 

می دهید؟
زمانی که برای فصل ســوم ســریال 
»بچــه مهندس« فراخــوان داده بودند من 

عکس خــودم را کنار عکــس نوجوانی 
بازیگر  دیدم که چقدر شــبیه هســتیم، به 
خودم اجازه ندادم پیگیر شوم چراکه از نظر 
حرفه ای درست نیست و ممکن است خیلی 
از جوانان، موقعیت استفاده از این فرصت را 
مثل جایگاهی که من در سریال »یادآوری« 
داشــتم، داشته باشــند و شاید یک جوانی 
که اســتعداد دارد با این نقش دیده شود. از 
طرفی اگر قسمت باشد در مسیر راه من قرار 
می گیــرد. البته در این مدت با چند هنرمند 
مشــورت کردم که آیا صحیح است که من 
پیشنهاد بدهم و نظرات مختلفی را گرفتم، 
اما در کمال ناباوری دوستان از سریال »بچه 
مهندس« تماس گرفتند و قرار شــد من با 
آنها همکاری داشــته باشــم و از این بابت 

خداراشکر می کنم.
درباره ویژگی و جذابیت نقش جواد 

جوادی برای ما بگویید؟
هر نقشی که به من پیشنهاد می شود به 
تاثیر نقش روی خودم فکر می کنم.درون یک 
بازیگر هزار نفر زندگی می کند و همینطور 
یک بازیگر درون هزاران نفر زندگی می کند؛ 
بنابراین در همه این پروسه ها بازیگرهزاران 
بار می میرد و زنده می شود به نظرم این تو در 
توی هزار باره برای رسیدن به آدمیت خیلی 

مسیردرستی است. 
من همیشــه با یک نقش اینگونه رو 
برو می شــوم که نقش در زندگی من برای 
تبدیل شدن به آدم بهتر برای خودم، خانواده 
ام، جامعــه ام چه تاثیــری می گذارد. واقعا 
فرقی نمی کند نقش مثبت باشــد یا منفی 
البته تجربه نقــش منفی در تئاتر زیاد دارم، 
نقــش منفی اثری دارد که وجوه منفی خود 
را متوجه می شــوید و خیلی راحت از آن 

پرهیز می کنیم.
نقــش جواد جوادی به شــما چه 

کمکی کرد؟

جواد جوادی بــه من کمک کرد که 
شاید شان و اهمیت خانواده را بیشتر درک 
کنم، حتی بیشتر از قبل چراکه یک جوان با 
این همه اســتعداد بدون هیچ پشتوانه ای از 
جمله )پدر، مادر، خواهر، برادر( که هم خون 
باشند، در این مسیر جای خالی آنها را حس 
می کند. این نقش من را به زندگی معطوف 
کرد، چقدر چیز های خوبی در زندگی داریم 
و از آن غافل هســتیم. حتی نمی بینیم و به 
چیز هایی که نداریم فکر می کنیم که چگونه 
به نداشته های خود برسیم. این نقش برای 
مــن چنین آورده فطــری دارد و با آن روبه 

رو شدم.
 نقش جواد جــوادی خیلی مثبت 

است؟
بله. خیلی مثبت است و البته واقعی، 
چــون ما از این جوان های نیک اندیش کم 
نداریم، نمــی دانم این آخرین نقش مثبتی 
باشــد که در آن حضور دارم یا نه و دوست 
دارم که عاشــقانه نقش های دیگری را هم 
تجربه کنم. البته این لطف خداوند و دوستان 
اســت که برای نقش اساسی قصه، بنده را 
انتخاب کردند و من همواره شکرگزارش 

هستم.
در فصل سوم جواد وارد دانشگاه 
می شود و اتفاقاتی را تجربه می کند، تجربه 
دانشجو بودن خودتان چقدر تاثیر گذار 

بود؟
من یک دوســتی دارم که همیشه در 
کار ها با او مشــورت می کنم، به او گفتم من 
و جوادجوادی خیلی به هم نزدیک هستیم. 
دوســتم به من گفت برای همه نقش هایت 
این حرف را می زنی. )خنده(اینقدر درگیر 
نقش می شوم، برخی از تجربه ها مهم نیست 
بازیگر آن را پشــت سر گذاشته باشد بلکه 
مهم این اســت که حتی بر اساس خاطرات 
دیگــران، آنها را ثبت و باز آفرینی کند. این 
کار را یک بازیگر انجام می دهد. تجربه های 
دانشــجو بودن، کار پژوهشــی و مدرسه 
تیزهوشــان دارم، بــه هر حال شــاید این 
تجربیات کمک کرده زودتر با کاراکتر جواد 
همسو شــوم ولی راهنمایی آقای غفاری 
و فیلمنامه آقای وارســته نقش را برای من 

ساخت.
چقدر نقش جواد جــوادی برای 

جوانان امروز باور پذیر است؟
شاید من هم اگر از نزدیک شاهد امثال 
جواد نبودم می گفتم باورش سخت است 
و امیدوارم نماینده خوبی برای امثال جواد و 

بازیگری برای مردم باشم.
در سینما کم کار هستید یا پیشنهاد ها 

کمتر است؟
امیدوارم روزی در سینما مفید باشم.

با پخش سریال استقبال مخاطبان را 
چگونه می بینید؟ با چه واکنش های جالبی 

از طرف مخاطبان مواجه شدید؟
خدا را شکر با لطف بسیاری از جانب 
مــردم رو به رو شــدیم کاراکتر جواد برای 
نســل جدید خیلی الهام بخش و امیدوار 
کننده شــده، حتی شنیده ام که ایجاد انگیزه 
ای شده برای مخاطبان کنکوری و دانشجو 
برای تلاش در مســیر پژوهش و اختراع، 
حتی جایی شنیدم بعضی از جوان ها به فکر 

تغییر رشته هستند.

دایی سریال رمضانی تلویزیون به حرص و جوش هایی اشاره می کند که در پشت صحنه بارها نسبت به دیالوگ های اغراق شده از خودش بروز داده است؛ او معتقد است 
که این دست کارها نیاز به تأمل بیشتری دارد و البته کسی که "پدرپسری" را می بیند کانال عوض نمی کند.

هر نقشــی که به من پیشــنهاد می شــود به تاثیر نقش روی خودم 
فکر می کنــم.درون یک بازیگر هزار نفر زندگــی می کند و همینطور 
یک بازیگــر درون هزاران نفر زندگی می کنــد؛ بنابراین در همه این 
پروسه ها بازیگرهزاران بار می میرد و زنده می شود به نظرم این تو 
در توی هزار باره برای رســیدن به آدمیت خیلی مسیردرستی است. 
من همیشه با یک نقش اینگونه رو برو می شوم که نقش در زندگی من 
برای تبدیل شــدن به آدم بهتر برای خودم، خانواده ام، جامعه ام چه 
تاثیری می گذارد. واقعا فرقی نمی کند نقش مثبت باشــد یا منفی البته 
تجربه نقش منفی در تئاتر زیاد دارم، نقش منفی اثری دارد که وجوه 
منفی خود را متوجه می شــوید و خیلــی راحت از آن پرهیز می کنیم.

مردمنسبتبه»بچهمهندس۳«چهواکنشیداشتند؟

روزبه حصاری بازیگر نقش »بچه مهندس۳« از چگونگی ورود به عرصه بازیگری گفت.

ناگفته های بازیگر دوران جوانی 
جواد جوادی
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